
PŘÍLOHA 

k zápisu z 16. zasedání ZO Čelechovice na Hané 

Informace o činnosti ZO – informace starostky o činnosti orgánu obce 

 

Dovolte mi, abych vás stručně seznámila s informacemi o činnosti za období od minulého 

veřejného zasedání, které se konalo 9. 9. 2021. Veškeré nejdůležitější události budou shrnuty 

ve zpravodaji, který v současné době připravujeme do tisku.  

Zastupitelé se sešli na pracovní schůzce 15. 11., kde byly projednány jednotlivé body 

dnešního zasedání, podrobně jsme se zabývali návrhem rozpočtu a dalšími záležitostmi 

týkající se chodu obce.  

 

Začátkem listopadu proběhl audit, při dílčím přezkoumání hospodaření územního 

samosprávného celku obce za rok 2021 byly zjištěny chyby a nedostatky uvedené  

v ustanovení § 10 odst. 3 písm. b) zákona č. 420/2004 Sb. Týká se to sociálního fondu obce, 

více bude projednáno v samostatném bodě dnešního zasedání. 

 

Zastupitelé projednávali také výši stočného a poplatku za odvoz komunálního odpadu. 

Vzhledem k tomu, že uplynula desetiletá udržitelnost projektu výstavby kanalizace a výše 

stočného již nepodléhá předepsané finanční analýze, zůstává stočné stejné jako v letošním 

roce. Rovněž poplatek za komunální odpad nebude v nadcházejícím roce navýšen.  

 

Obdrželi jsme žádost pana Lukáše Bendy o vybudování chodníku a vjezdů v ulici Světničky u 

novostaveb na ,,řepníkách“. Dohodli jsme se, že poptáme projektanta, který situaci posoudí a 

navrhne řešení.  

 

Letos realizované stavby: chodník v ulici Hliníky, komunikace v ulici Pod Hrází a parkovací 

stání ve Světničkách a úpravy kolem staré budovy základní školy byly úspěšně zkolaudovány.  

 

Postupně byly zpracovány žádosti o platby a závěrečná vyúčtování u akcí, které byly 

spolufinancovány z dotací.  

 

Stavba prodloužení inženýrských sítí v ulici Pod Kosířem dosud není zkolaudována, teprve 

v listopadu bylo vydáno povolení ke změně stavby spočívající v prodloužení splaškové 

tlakové kanalizace. Kolaudace proběhne zřejmě v lednu příštího roku a následně bude 

připravována ve spolupráci se znaleckou kanceláří a právníkem obecně závazná vyhláška o 

místním poplatku za zhodnocení stavebního pozemku.  

 

Státní pozemkový úřad dokončil realizaci výstavby poldru pod Kaplí i rekonstrukci cesty, 

kolaudace zatím neproběhla. Hotové dílo bude předáno po kolaudaci obci. Při realizaci poldru 

probíhal archeologický průzkum, o zajímavých nálezech v této lokalitě bude článek ve 

zpravodaji.  

V příštím roce nás čeká v úseku podél zrekonstruované cesty k nádraží oprava zpevněných 

povrchů za obrubou. Realizaci začneme plánovat teprve po vydání povolení ke stavbě.  

 

Realizace projektu ÚSES, tedy výsadba biokoridorů a biocenter je téměř dokončena, v příštím 

a dalším roce bude firma provádět i následnou péči, čeká nás předložení všech potřebných 

podkladů poskytovateli dotace SFŽP.  

 

Dětské hřiště Za Ruskou je hotové, zbývá dořešit závěrečné vyhodnocení akce s MMR, které 

poskytlo dotaci.  



 

Naučná stezka Proti proudu času by měla být také dokončena v termínu a následně 

předloženo krajskému úřadu vyúčtování dotace.  

 

Zadali jsme přípravu projektové dokumentace a zpracování restaurátorského záměru na 

obnovu výklenkové kapličky se sochou sv. Jan Nepomuckého, pevně věřím, že se nám podaří 

vyřešit ve spolupráci se Státním pozemkovým úřadem vlastnictví pozemků a památku během 

příštího roku opravíme. 

 

Začátkem příštího roku bychom vypsali výběrové řízení na výstavbu chodníku, který propojí 

ulici Světničky a Pod Kosířem.  

 

Podklady k 1. Změně územního plánu obce jsou po připomínkování dokončeny a pořizovatel 

– Odboru územního plánování Magistrátu města Prostějova vypíše veřejné projednání, které 

by se mělo konat pravděpodobně v lednu.  

 

Tolik ve stručnosti zpráva o činnosti.  

 

 

 

 

 

Zpracovala: Bc. Jarmila Stawaritschová 


